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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 4. marts 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 246 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF).

Spørgsmål 246

”Vil ministeren oplyse, hvorfor dyreværnsorganisationerne ikke var repræsenteret 
i Arbejdsgruppen om bedre velfærd for mink?”

Svar:

Jeg kan oplyse, at arbejdsgruppen bl.a. blev nedsat med henblik på at udarbejde forslag 
til uddannelseskrav og en ordning med obligatorisk sundhedsrådgivning i 
minkbesætninger. 

Arbejdsgruppens nedsættelse skete i direkte forlængelse af et tilsvarende arbejde med 
udarbejdelse af regler om obligatorisk sundhedsrådgivning i svine- og kvægbesætninger, 
hvor Landbrug og Fødevarer, Den Danske Dyrlægeforening, universiteter, 
Justitsministeriet og Fødevareministeriet deltog.

Det var således den samme deltagerkreds, der blev inddraget i udarbejdelse af initiativer 
til at styrke dyresundheden og dyrevelfærden i de danske minkbesætninger.
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